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Abstract (en)
[origin: US2015284644A1] The present invention relates to the FCC units processing heavy feedstocks enriched with hydrogen, such as for example
a highly hydrotreated VGO, or the unconverted part at the end of hydrocracking this same type of VGO feedstock, feedstocks which have the
characteristic of cracking to light olefins such as ethylene and propylene. The integration of an FCC with an aromatic complex allows the recovery by
the aromatic complex of the BTX formed in the FCC, and the recovery by the FCC from the flow at the bottom of the column, of heavy aromatics from
the aromatic complex.

Abstract (fr)
La présente invention concerne les unités de FCC traitant des charges lourdes enrichies en hydrogène, telle par exemple qu'un VGO très
hydrotraité, ou la partie non convertie à l'issue d'un hydrocraquage de ce même type de charge VGO, charges qui présentent la caractéristique de
craquer en oléfines légères telles que l'éthylène et le propylène. L'intégration d'un FCC avec un complexe aromatique permet la récupération par
le complexe aromatique des BTX formés dans le FCC, et la récupération par le FCC du flux de fond de la colonne aromatiques lourds du complexe
aromatique.
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